



Protokoll Styrelsemöte S14 2024-05-21

Närvaro:	Emma Haggren	Ordförande
	Leon H. Ingman	Vice ordförande
	Joel Dahl	Aktivitetsansvarig
	Felix Vigren	Skattmästare
	Dag Hemberg	Informationsansvarig
	Ellen Engblom	Cafémästare
	Philip Nielsen	Källarmästare
	Alexander Anvin	Näringslivsansvarig
	Måns Bard Nilsson	Sexmästare
	Jesper Lundqvist	Studierådsordförande
	Rasmus Svensson	Øverphøs
	Jakob Gullin	Framtidsordförande
	Alfred Grip	Revisor
	Sofia Holmquist	Kårkontakt
	Aron Allen	Kårkontakt
	Rafael Holgersson	
	Filip af Klinteberg	
	Erik Stein	
	Julia Karlsson	
	Esbjörn Stenberg	
	Hampus Edén	
	Klara Tjernström	

- §1 OFMÖ Emma Haggren förklarade mötet öppnat 12:15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera:
- Rafael Holgersson
 - Filip af Klinteberg
 - Erik Stein
 - Julia Karlsson
 - Esbjörn Stenberg
 - Hampus Edén
 - Ludvig Svedberg
 - Klara Tjernström
- §4 Föredragningslista Mötet **beslöt** att lägga till en ny punkt §20 *Tillförordnad av Teknikfokusansvarig*.
- Föredragningslistan godkändes.



- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Dag Hemberg till mötesjusterare.
- §6 Godkännande av föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkännande protokollet för S13 (2024-05-14) med de redaktionella ändringarna.
- §7 Information från kåren Sofia Holmquist gav information från kåren:
- Det är inläsningsvecka och det innebär tentafrukost från Kåren! Vi delar ut i E-huset på onsdag klockan 08:00.
 - Vi har remisser ute på förslag, ni styrelser får gärna svara på detta!
 - Heltidare ska väljas ikväll, sök!
 - Det finns fika!
- Jakob Gullin undrade vad en remiss är.
- Sofia berättade att en remiss är information med förändringar som de eller andra önskar göra i kårens styrdokument och att alla sektionsstyrelser behöver svara på de.
- §8 Information från studierådet Ingen ny information.
- §9 Information från kollegierna **PengarK** Ingen ny information.
AktuK Ingen ny information.
- SexK** Vi snackade med tillstånd i torsdags och fick massa svar på frågor! Vi snackade även lite om hur våren varit!
- InfoK** Vi hade ett produktivt möte igår! Vi diskuterade bl.a hur man ska få folk att söka olika utbildningsposter mer allmänt om hur de olika sektionerna marknadsför sina studieråd, lite om biljettförsäljning och webshoppar, SumUp vs Zettle, och att vi potentiellt ska ha en till cykelfest nån gång efter nollningen fast med hela utskotten.
- ØPK** Sista mötet igår för våren :(New sjön sjön stats just dropped efter att de rengjort sjön sjön så vad det detta som de hittade, fick även info om att VA syds kommer lägga om lite vattenledningar så john ericssons väg på campus LTH kommer vara avstängd från den 3e juni till den 8e september. Det ska ha varit samma förra året och då var det inte större problem. Det kanske bara blir lite svårare att ta sig till kårhuset samt studieC.
- OK** Vi har gett jubileumpresent till kåren på sektionernas vägnar, det var en 6 meter lång vägstolpe med vägs skyltar till alla sektionerna. Vi har också bestämt OK:s tema till nollningen, vilket blev pOKemon. Så basically kommer jag gå runt som en råsa Ash Ketchum under regattan.



- §10 Ekonomisk status Pengar finns!
- §11 Utskottsrapporter **Aktivitetsutskottet** D-shopen har haft ett merch drop. Verkade vara uppskattad merch och det sålde mycket. Vi har även fortsatt med vår vanliga verksamhet, badminton, fotboll och brädspel.

Cafémästeriet Ingen ny information.

Informationsutskottet Arbetet har fortsatt som vanligt! Arkivet har fortsatt digitaliseringen av gamla foton, DWWW har fortsatt arbetet på Nya Nya Hemsidan™ och bland annat fixat en ny design på startsidan för inloggade användare, och filmarna har visat upp Stabens revealfilm. Det är dessutom terminens sista InfU-kväll ikväll!

Källarmästeriet Vi har fixat. Handtaget till funkiskylen är nu inte löst, *alltså fysiskt inte löst, svagt åtdragen, slak*

Näringslivsutskottet Ingen ny information.

Nollningsutskottet Vi har revealat nollningens tema och haft en sittning i samband med det vilket var otroligt roligt! Annars har arbetet fortsatt. Det har varit mycket små arbete inom olika projektgrupper mellan stab och pepp som samarbetar inom olika aspekter. Folk har fortsatt inom sina ansvarsområden med extra fokus på information samt grönyte/lokalbokningar. Sista mötet ikväll vilket är trist men samtidigt ska det också bli VÄLDIGT skönt att få ta lite paus från allting och efter sommaren så f***ing smäller det! Kort o gott har nollningsutskottet fortsatt planera nollning.

Sexmästeriet I onsdags höll vi i stabens temareveal, skoj! Utöver det var det även ett gäng tappra krigare som hjälpte till på TD:s jubelbal samt kårens baleftersläpp! Dags att gå mot sommarn :) vi har även städat ur förrådet litegrann!

Skattmästeriet Vi har haft sista bokföringskvällen det var episkt hoppas på lika kul termin efter sommaren!

Studierådet Ingen ny information.

Styrelsen Vi har gått på kårens jubileumsbal i AF-Borgen, det var superkul!

- §12 Omvärldsbevakning Irans president är död i en helikopter olycka och jag tycker att det är shady.

Danska kungaparet tog tunnelbanan i Oslo.

- §13 Vykort från Sofia Emma Haggren presenterade *Vykort från Sofia*.

Låt inte skolan komma i vägen för din utbildning! Packa din



ryggsäck och åk till Asien i ett halvår!

- §14 Likabehandlingsrapporter för våren Styrelsen berättade att de har lagt fram likabehandlingsrapporter och att det finns att läsa bland handlingarna.
- Sofia Holmquist berättade att det inte är TLTH själva som sköter en pedagogisk projektgrupp, utan att det är LTH själva.
- §15 Budgetavsteg - Bankintegration med Swedbank Felix Vigren berättade att han, i samråd med sektionens ordförande Emma Haggren har gjort ett budgetavsteg för att köpa en bankintegration mellan Swedbank och bokföringsverktyget fortnox.
- Alfred Grip begärde förtydning av premunerationsskostnaderna.
- Felix berättade att prenumerationen är 750 kronor per år med 1000 kr startavgift, därav är det här budgetavsteget på 1750 kr. Om nästa styrelse anser att det är nödvändigt kommer nästa belopp att vara 750 kr.
- §16 Val av DWWW-medlem Mötet **beslöt** att välja Ludvig Svedberg som DWWW-medlem.
- §17 Val av Funktionärer inom Cafémästeriet Joel Dahl lämnade rummet.
- Mötet **beslöt** att välja följande funktionärer i klump som caféfunktionärer:
- Joel Takahashi Olsson
 - Joel Dahl
- §18 Val av phaddrar 2.0 Nominerade som närvarade på mötet lämnade rummet.
- Mötet **beslöt** att välja följande funktionärer i klump som **Pluggphaddrar, Phaddrar**:
- Erik Heimdal
 - Julius Gustafsson Bivren
 - Viggo Boström
 - Rafael Holgersson
 - Klara Tjernström
 - Vera Paulsson
 - Alve Lindell
 - Elly Hedin Oleniusson
 - Christoffer Sylve
 - Husam Jabir



- Dag Hemberg

§19 Skydda Øverphøs
identitet

Mötet diskuterade konsekvenserna av att ta bort Øverphøs, Rasmus Svenssons, identitet från redan godkända möteshandlingar.

Leon ansåg att namnet ska tas bort från möteshandlingarna, men att protokollen inte ska 'godkännas' igen, eftersom det underminerar beslutet. Om de riktiga protokollen istället är de med Øverphøs namn, eftersom de är godkända, är det okej att för synligheten och traditionens skull enbart ändra Øverphøs namn i protokollen till **Øverphøs**.

Leon påpekade att han inte kan justera handlingar som han inte har skrivit, det vill säga inskickade styrelsemöteshandlingar och motioner. Dessa handlingar måste skickas till Leon för att han ska kunna ladda upp de på hemsidan.

Alfred Grip yrkade på **avslag**.

Leon presenterade att en annan lösning är att lägga upp inofficiella protokoll där medlemmar blir informerade via en rubrik i stil med *Detta är inte ett officiellt protokoll, utan ett nollaprotokoll med begränsade uppgifter, i syfte av att bevara traditioner*.

Jesper Lundqvist yrkade på

att skapa nya inofficiella protokoll av alla möteshandlingar där Rasmus Svenssons namn byts mot Øverphøs.

att Leon ska, när Rasmus Svenssons riktiga namn är avslöjat eller efter Styrelsens nollningskontrakt har löpt ut, *d.v.s 7 oktober*, redovisa de inofficiella protokollen, de godkända, *d.vs riktiga protokollen* samt skillnaderna mellan de på efterföljande styrelsemöte.

Mötet **belöst** att godkänna Jespers första att-sats, Joel Dahl reserverade sig mot beslutet.

Mötet **belöst** att godkänna Jespers andra att-sats, Leon H. Ingman reserverade sig mot beslutet.

§20 Tillförordnad av
Teknikfokus ansvarig

Mötet **beslöt** att välja Arvid Nygren som Teknikfokus tillförordnad.

§21 Avsigelser

Ingen avsade sig sin post.

§22 Meddelanden

Inga meddelanden.

§23 Övrigt

Filip af Klinteberg undrade om styrelsen har planerat in ett extra HTM-Extra.

Philip Nielsen upplyste igen om att det är sektionsmöte på torsdag.



§24 Veckans sus-quote alt. Leon gav veckans sus-quote:
gåta

'Vem är Øverphos?'

– Øverphos.

§25 OFMA Emma Haggren förklarade mötet avslutat 13:22.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Leon H. Ingman
Vice ordförande

Emma Haggren
Ordförande

Dag Hemberg
Mötesjusterare